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Z A P I S N I K 
sa 2.  sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati održane 29. lipnja 2017. godine sa 

početkom u 20,00 sati u prostoriji 
„Narodne knjižnice i čitaonice 

 
Sjednici su bili nazočni vijećnici: Ivana Juraga, Edo Juraga, Maja Barešić, Ivana Juran Magdić, Enio Turčinov, 
Venčoslav Skračić, Milan Ježina, Joso Mudronja, Vladimir Turčinov 
 
Odsutni: Petar Ježina,  Mateja Bašić – opravdano odsutni 

 
Ostali nazočni: Toni Turčinov-načelnik OMK, Julia Ježina-donačelnica OMK, Melanija Turčinov Rameša-Pročelnica 

OMK, Vesna Juran, Mirna Donđivić, Mande Turčinov Ježina, Luka Ježina  

Zapisničar: Vesna Juran 

Utvrđivanje kvoruma 

Predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od jedanaest 
vijećnika nazočno 9 vijećnika, te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 
 

SAT VIJEČNIČKIH PITANJA 

Edo Juraga: Ja imam jedno pitanje koje je vezano uz ulicu prema Slanici, tamo ona pješačka zona, solarna rasvjeta 

uopće dobro ne funkcionira, mračno je i dalje i onaj potez na ulazu u Slanicu s lijeve strane je jako neuredan i 

dalje, onaj javni wc, one daske neke. Onda gdje je nekad bio kafić, pa ona skakaonica, trava. Jeli se da to što 

sanirati barem donekle, jer mislim da zaista ružnu sliku ostavljamo. 

Toni Turčinov: Evo ovako, ja mogu govoriti to što se tiče rasvjete, Lukini su nekidan upozoreni o tom problemu, te 

su rekli da će čim uhvate vrimena da će sanirati. Vjerojatno čekaju čelije pošto su to solarne lampe, tako da mislim, 

Roko je rekao da se čekaju čelije, tako da će se to prominiti. Tu ulicu smo imali čak u proračunu, mislili smo da 

ćemo to ovu godinu riješiti, bio je dogovor sa Misterom, da će on kopati muhti, a da ćemo mi polagati kabele i 

stavljati normalne sviće, međutim to se nije nikad iskopalo. Možda i bolje, tako da ćemo to svakako ubaciti u 

proračun za drugu godinu. Što se tiče uređenje Slanice, to svi znamo, da je to svima nama bolna točka, ne meni 

nego i komunalnom. Imamo privatne parcele, privatne čestice, koje mi ne bi trebali čistiti, jedino kažnjavati. Kad 

kaznimo, ljudi kažu, nije moje, nije čisto, nije 1/1 i onda uvik imamo taj isti problem. Znamo da je to neuredno i 

taj smo zahod pokušavali rušiti, pokušavali smo s njima ovu zimu dogovoreno to odraditi, međutim, oni na to ne 

pristaju. Bila je čak neka teza da pošaljemo bagere uvečer i kamion, pa srušimo u jedno zimsko jutro i odvedemo 

ča te zahode i to. Samo to opet nosi svoju težinu, tako da ćemo provati, još imamo 4 godine, provati ćemo ovu 

godinu na lipe do kraja lita. 



Edo Juraga: A tko je vlasnik inače toga? 

Toni Turčinov: A to niko ne zna, najvišim dijelom je Zagrebačka banka, a jedan veliki dio ima Jabuka, ta Jabuka, ne 

znan ko je, ali… 

Edo Juraga: Niko ne zna o kome se radi? 

Toni Turčinov: E, koliko ja znam i koliko sam ja uspio iščitati i koliko sam uspia viditi da je to tako. A ovo da će se 

pokositi, baš u ponediljak imamo sastanak, svi mi, znači ugostitelji i ovi svi naši ljudi na Slanici koji se bave drugim 

djelatnostima,  to su naši Venčo i Enio od nazočnih. Dobili su pozive, tako da imamo jedan sastanak di ćemo 

probati jednog čovika da plate ugostitelji i ovi koji od Slanice žive i rade i jednim dijelom će sufinancirati općina. 

Tako da ćemo imati stalni nadzor i stalno čišćenje Slanice u cijelih svih 12 miseci. To je najviše zapravo što možemo 

učiniti za Slanicu. Ove druge plaže, to smo uredili. Znači, mislim da će direktor od 1.7., krenuti će se malo jače i 

malo žešće, jer ipak smo to uredili i napravili, veći su prostori i trebalo bi malo više izdvojiti za to. Mislim da čistoća 

može bolje, ali za sada, s obzirom, koliko ima ljudi, mislim da je to sasvim u redu. Eto, moje mišljenje, ako ko ima 

drukčije mišljenje, neka slobodno kaže. Ako se slažete ja bi proša samo na brzinu točke da vam kažem, evo imamo 

ovih par točaka, jedina točka kod koje ćemo se zaustaviti, dakle imamo prijedlog proračuna i imamo prijedlog o 

porezima Općine Murter – Kornati, radi se o prirezu. A sad kad prođemo kroz točke, onda ću ja malo više objasniti. 

Venčoslav Skračić: Možda bi bilo dobro, na ovomu satu vijećničih pitanja da obavijestiš o ovome današnjemu 

sastanku.  

Toni Turčinov: Evo mogu reći, danas smo, ne samo danas već zadnjih par tjedana, ja i Melanija smo bili u županiji 

na sastancima sa pročelnicom za Pomorsko dobro, Jadrankom Fržop i sa njezinim timom i sa timom Lučke uprave, 

i sa timom za Prostorni plan i prostorno planiranje Lučevom i Šainom i Editom Grubišić, tako zapravo radi se o 

koncesioniranju ovih naših riva i problema pomorskog dobra koje imamo u Murteru, vjerojatno i je najbolnija 

točka. Danas smo prošli sve uvale, vale, kapetana nije bilo, nije išao nažalost s nama, nažalost to ne mogu 

komentirati. Mi smo prošli sve, dogovorili smo se za sidrišta, dogovoreno je da će, ja i Ivana, moramo s kapetanom 

i s ljudima napraviti jednu javnu raspravu što se tiče bova u uvali Hramine, na koju bi se stranu stavljale, di bi se 

stavljale, koliko bi ih se stavljalo, o tome će Ivana napraviti idejni projekt, a projekt će financirati županija. Tako da 

je što se tiče toga riješeno, gledali smo Čigrađu, pokušavali smo naći riješenje za Čigrađu. Čigrađa je, najveći 

problem imamo na Čigrađi, imamo sidrište, imamo privezište, imamo po prostornom planu plažu, i to neuređenu 

plažu. Tako da svaka kombinacija koju napravimo pada jedna ili dvije kombinacije. Znači, možemo biti ili sidrište 

ili privezište ili plaža. Tako da ćemo tu imati najviše problema, malo smo se i sami pecali s prostornim planom, ali 

eto morati ćemo to nekako riješiti. Kosirina, Kosirinu načelno razmotrili smo da treba zatvoriti cijeli koridor, od 

punte do malo plažice tamo na tišnjanskoj strani. To je cirka nekih 150 metara od obale do one obalne crte kad 

gledamo, kad gledamo onu crtu od Darievog lokala, jednostavno te gliseriće ne bi tribalo puštati unutra. Evo, tu 

je Mile, mislim da i Mile može dati o tome, neko objašnjenje, takav je stav županijskih djelatnika i ja se s tim 

slažem jer jednostavno može se napraviti neko privezište van, čisto da brodi ne ulazu, a isto tako bove se planiraju 

staviti izvan crte plaže, koja bi bila po prostornom planu, znamo da je Kosirina stavljena kao uređena plaža i mora 

se držati nekih uvjeta koji su u planu. U Zminjaku već imamo bove, imamo koncesionara, to smo isto tako danas 

posjetili, to funkcionira. Pogledali smo područja za marikulturu koja su u županijskom planu, radi se o tražetu 

između Zminjaka i Radeja, moje mišljenje je da nebi trebalo zbog plovnog puta, isto tako između Jarte i Prišnjka. 

Oni se slažu, ali ja bi isto volio ostaviti markicu jer znamo da danas imamo velike poticaje na marikulturu. Pa onda 

nek' markice ostanu, ne moramo dozvoliti nikome i ja bi volio da markice ostanu.  Kažem, ovo opće se napravilo, 

sada se trebamo naći sa Lučkom upravom sa Dulibićem i Makarinom te ići prema modelu Lučke ispostave Šibenik, 

a ono o čemu smo razgovarali, to smo krivi sa županom i politički smo to radili tako da se nadam da ćemo svakaku 

tu Lučku ispostavu dobiti, to je i na kraju krajeva rezlutat jednog dogovora. Tako da mislim da tu ne bi trebalo 

imati problema, ali korak po korak i to riješiti stručno, a ne se osloniti na politiku, nego mi ćemo stručno izboriti 

sve papire i sve što nam treba pa ćemo onda pogurati kroz politiku koliko možemo. Eto, to je čisto da znate o 

čemu se radi, znamo da cili potez od novouređene plaže Luke pa do praktički zadnje kuće da je katastrofa u …. 



stanju i stvari se ne popravljaju bez obzira, inspekcija je reaigrala i državno odvjetništvo, stvari su jednostavno 

nepopravljive i kapetanija tako da ti ljudi isto misle da je to zezancija za njih i svi znamo da to smatraju svojom 

imovinom i svojom zemljom, svojim, jednim dijelom, no neću tu rič izgovoriti dok se snima. Uglavnom eto to je 

to, mi radimo što možemo na tom planu, eto ja se nadam da će se i više raditi na strani kapetanije jedan dio, ali 

eto rekli smo da nećemo siliti, znamo svi i daje Branko pred mirovinom i eto provati ćemo pričekati još malo i 

strpiti se, eto imamo još 4 godine, ne moramo sve rješavati brzo. Malo pustimo, razmislimo ovo lito kako je, nismo 

ga uspili spremiti, nije bilo puno vrimena, ali za sljedeću godinu pomorska dobra i bove i rive i koncesije svakako 

mislim da moraju biti riješene, eto! 

Venčoslav Skračić: Ima li još koje pitanje, ako nema idemo na dnevni red. 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice Općinskog vijeća 
2. Prijedlog izmjena i dopuna Proračuna Općine Murter-Kornati za 2017. godinu, 
3. Prijedlog Izmjena Plana razvojnih programa i prijedlog projekcija Proračuna za razdoblje 2017. – 2019. 

godine 
4. Prijedlog izmjena Programa gradnje uređaja i objekata komunalne infrastrukture Općine Murter-

Kornati za 2017. godinu, 
5. Prijedlog izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2017. 

godinu, 
6. Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u zdravstvu i socijalnoj skrbi Općine  

Murter-Kornati u 2017. godinu 

7. Prijedlog Odluke o porezima Općine Murter-Kornati 

 Dnevni red prihvaćen je JEDNOGLASNO 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice Općinskog vijeća 
 

 Zapisnik 1. sjednice prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

2. Prijedlog izmjena i dopuna Proračuna Općine Murter-Kornati za 2017. godinu 
 
Venčoslav Skračić: Evo, Mirna da… 
 
Toni Turčinov: Evo, ja bi ako može predsjedniče samo kratko o toj točci da ja izvijestim ono opće, pa će Mirna 
onaj dio profesionalni. Ako se znate, mislim, neki vijećnici su već tu bili, neki su novi, u prethodnoj godini se jako 
puno radilo, to je mislim, vidljivo je na terenu jer je bilo dosta projekata i velikih projekata koje jednostavno, mi 
smo bili neiskusni, a mislim da smo bili iskusniji, neke stvari jednostavno ne bi mogli odrediti koliko bi nam novaca 
trebalo za koji projekt, tako da smo u ovim većim projektima poput trga Rudina, poput Luka, poput Arheološkog 
parka Colentum, poput uređenja Sokolane i prostornog plana i vrtića probili proračunske stavke, te proračunske 
stavke smo nadopunili stavkama iz nekih stvari koje smo mislili ove godine napraviti, a nismo recimo poput Pijace, 
poput kućica za pijacu, poput parkirališta iza Inine benzinske pumpe, znači te stavke smo smanjili, znači te stavke 
smo smanjili i stavili ih u stavke koje su nam falile, ne samo te ima par još nekih stavki, ali to su van one, to su 
one opće stvari jednostavno koje smo morali napraviti da bi zadovoljili proračun i zato se radi ovaj rebalans, mi 
ovaj proračun smanjivamo otprilike za nekih milijun kuna, a imamo i jedan dio, jedan dio sredstava iz Europske 
unije koje smo mislili da ćemo povući do ovog razdoblja, međutim tek se ispostavilo, danas smo predali dvije, dva 
formulara za intereg, mislim danas, danas je bio taj dan kad se predavalo, i tako da, možemo očekivati, mislim da 
će to dobro, i da su Luka i ekipa to jako dobro sastavilli da imamo podršku Županijske razvojne agencije, imamo 
dva projekta koja prijavljivamo, znači intereg, intereg Hrvatska – Italija vezani su jedan drugi, jedan dio se radi o 
staroj pijaci, uređenja stare pijace, a drugi intereg je arheološka plaža Gradina i tu računamo kroz to da će se 
jedan i drugi intereg ako prođe sve kako treba da  bi trebali dobiti oko 700 000 eura. Imali smo treći intereg 
Prekulaga 249, ali jednostavno sa Italijom nismo uspijeli naći zajednički jezik, zapravo mi smo mislili tu uređivati 
ovaj prostorni dio rive, to jest petu fazu trga, ali nažalost projekt nije infrastrukturnog karaktera. Radi se o nekim, 
radi se o nekim radionicama, ali mi jednostavno nemamo vrimena za to i onda smo odustali od toga. Eto toliko 
od toga,  a sada nek Mirna kratko prođe kroz stavke. 



Mirna Donđivić: Ja van mogu, načelnik van je sve reka, šta je tribalo reći, vezano za proračun. Naš proračun za 
2017. godinu bia je 17 900 000 i on se sa ovim prvim rebalansom jer vjerojatno će biti i još jedan rebalans uz 
proračun za 2018. smanjuje za 996 000 kuna, bitnijih izmjena nema osim evo recimo, ako ćete me pratiti program 
kapitalni projekt, prostorno planiranje imamo tu povećanje za 75 000 kuna, to je prostorno planiranje vezano za 
opće namjene, a to su ubranistički institut koji, imali smo dvije situacije, nismo te dvi situacije planirali tako da 
75 000 se povećava. To je povećanje prvo, zatim imamo na kapitalni projekt nabava 1005 kućice za pijacu, koje 
u voj godini taj program neće biti realiziran u visini 300 000 kuna koje su ta sredstva usmjerena na druge 
programe. Zatim imamo kapitalni projekt 1006 izgradnja i uređenje vodoopskrbe, planirano je bilo 300 000 kuna, 
međutim smanjujemo ga, jer postoje u ovoj godini samo dva ugovora sa vodovodom tako da ta sredstva od 300 
000 kuna neće nam biti, nepotrebna su nam do kraja godine. 
 
Toni Turčinov: A i neki privatni susta (prekinut) 
 
Mirna Donđivić: Zatim imamo oborinske vode kapitalni projekt, 100604, isto, pošto, to je vezano za kanalizaciju, 
te oborinske vode, pošto to isto ništa u ovog godini nije krenulo, to isto smanjivamo. Uređenje obalnog pojasa 
rive, imamo tu povećanje od 50 000 to je za materijal koji je bia potreban, tako da to isto nismo bili planirali u 
prvom proračunu, nego sada u rebalansu. 
 
Toni Turčinov: To je sidrenje pontona, eli tako? 
 
Mirna Donđivić: Da 
 
Edo Juraga: Izgradnja groblja? 
 
Mirna Donđivić: Da, to je isto smanjenje, to isto šta smo planirali u ovoj godini, ali to neće ići sve, ostavili, za 250 
000 kuna smo umanjili, ostavili smo 200 000 kuna na tom projektu, ako uspijemo do kraja godine nešto početi 
raditi.  Zgrada ambulante, to je isto za ovu godinu ništa, to je u prošloj godini, nećemo ništa više u voj godini 
raditi, tako da je i taj program je ukinut. Muzej, kapitalni projekt 100609, muzej murterske baštine, to smo 
planirali 100 000 kuna, međutim tu je, pošto se išlo na uređenje cijele zgrade, to je, imamo povećanje od  
120 000 kuna, tako da je sada rebalansom trošak za uređenje tih društvenih prostorija muzeja murterskih 
brašćina, 220 000 kuna. 
 
Edo Juraga: Murterske baštine, ne brašćine. 
 
Mirna Donđivić: Da, baštine. Gradnja dječjeg vrtića, tu isto imamo isto povećanje, tu je projektna dokumentacija 
koje radi crta, isto za 100 000 kuna, a imamo, imali smo jednu isplatu zemljišta, od 45 000 kuna smo morali 
isplatiti tamo, jer su tako tražili, i to je, tako da je i ta stavka došla neplanirano u ovoj godini. Trg, eto to je najveća 
stavka uređenje trga Rudina, mi smo po planirali u prvom proračunu da će to sve skupa iznositi 2 milijuna i 50 
000 kuna, međutim cjelokupno uređenje trga Rudina iznosi 2 milijuna 450 000 kuna, a sami radovi ovih 2 mililjuna 
i 250 000 kuna plus projektna dokumentacija, eto to je ustvari najveće, najveće, povećanje u ovom rebalansu. 
Okretište za autobus, planirali smo da će 500 000, umanjujemo za 300 jer će, načelnik će tamo one, onu škaju i 
ono tamo…. 
Toni Turčinov: A dobro, možda nećemo ništa. Do godine. 
 
Mirna Donđivić: A, ostavili smo 200 000 u slučaju da, budemo li raspolagali sa dovoljno sredstava da se nešto 
pokrene. Isto tako uređenje prometnica smanjivamo za 200 jer je sve išlo većinom na asfaliranje cesta. Kapitalni 
projekt 100616, uređenje mreža staza i vidikovaca sedam murterskih brežuljaka koje se trebalo financirati iz 
europskih fondova, to je isto za ovu godinu odgođeno jer ta sredstva neće se uspiti povući u voj godini, pa ćemo 
to staviti u proračun za 2018. godinu. Biciklisti, uređenje biciklističkih staza, ovih puteva, to je isto smanjeno za 
100 000 kuna. Zatim, imamo program Zaštite okoliša, sanacija odlagalište, povećanje za 50 000 kuna jer tamo su 
počeli radovi i koji su, koji će iznositi cirka 350 000 kuna. I tu su, imamo geodetske usluge i ovo su kapitalne 
pomoći Murteli, to su sredstva od 150, to se ne minja, ali da van kažen to su sredstva, koja fond za zaštitu okoliša 
prebaciva Općini Murter za prevoz otpada iz Kornata koje mi ta sredstva automatski prebacivamo Murteli. Imamo 
povećanje deratizacije i dezinsekcije za 25 000 kuna, nabava komunalne opreme to isto ništa za ovu godinu neće 
ići. Imamo povećanje stipendije i školarine, imamo dosta stipendista oko 20 i, čak 28 stipendista imamo. Tako da, 
kad se radija proračun za 2017. godinu nismo toliko planirali, ali uglavnom su se uzeli sve molbe koje su dane 
tako da je to 160 000 kuna će nam ići za stipendije. I od ovih drugih programa sve je ostalo po staromu, nema, 



nema nikakvih nekih većih izmjena, nikakvih odbij ponuda. Funkcioniranje sportske dvorane, to Općina Murter 
financira te sve troškove dvorane, struju, vodu, telefon, popravke i to. Tako da mi to, i to bi bilo sve, što se tiče 
toga. Prihodovna strana, mislila sam odmah na programe vezano za prihodovnu stranu, možete viditi i sami da 
su naši najveći prihodi ustvari porezni prihodi koji su od poreza na dohodak. Nismo ih smanjivali, ali čak mogu 
pošto su se minjali ove stope i to, ja sam mislila da ću biti i veće razlike, ali tih razlika ne vidim za sada u 
prihodovnoj stani, ali nama bi ministarstvo trebalo svaki misec uplaćivati tu razliku vezano za minjanje tih stopa. 
Oni su nama samo jedanput uplatili za jedan misec nekih 300 kuna ja mislin čak, 300 i nešto kuna to je sve šta je 
uplaćeno, a oni uopće ne uplaćivaju iako bi to tribali svaki misec uplaćivati. Imamo tu na prihodovnoj strani, 
imamo pomoć i to su ovi, umanjili smo 570 000, to su te pomoći iz EU fondova koje smo smanjili. Naš, imamo, 
ustvari, naš najveći prihod, to vam je pozicija 6,5 prihodi od administrativnih pristojbi po posebnim propisima 3 
milijuna i 610 kuna, to se najviše odnosi na komunalni doprinos, komunalnu naknadu, vodni doprinos, boravišnu 
pristojbu i to je to. To je ustvari naš najveći prihod koji nas drži. Porezni prihodi, prihodi od administrativnih 
pristojbi, to su naši ustvari prihodi koji držu svaku općinu. E, sada ta naplativost toga svega, vezana je dosta tih 
prihoda ide preko porezne uprave kao porez na vikendice, porez na potrošnju, porez,  koje naplaćiva porezna 
uprava, a mi njoj prema naplaćenomu svaki misec, mi njoj svaki misec, oni nama skidaju s računa 5% od onoga 
što oni plaćaju. Mi imamo jako puno duga za porez na vikendice, neznam kako oni to riješavaju, uglavnom to se 
kreće negdi oko 2 miliona naših potraživanja, neznam dali porezna šalje ovrhe ili ne šalje. Eto to bi bilo to, mi 
sada u ovih prvih 6. miseci neki nismo, mislim, naš realni proračun i naši realni prihodi se kreću svaku godinu 
otprilike oko između 10,11, 11 500 milijuna kuna, tako da, mi smo do sada isto već ostvarili preko 5 milijuna kuna, 
s tim da recimo porez na vikendice još uopće nije krenuja, tek sada bi nama (p)ri sredstava trebao početi do kraja, 
do kraja godine. Eto to je to šta vam ja imam reći. 
 
Venčoslav Skračić: Ima li ko šta za  pitati? Ako nema, drugu točku dnevnog reda Prijedlog izmjena i dopuna 
Proračuna Općine Murter-Kornati za 2017. godinu, stavljam na glasanje, ko je za, protiv. Konstantirana je druga 
točka dnevnog reda, usvojena jednoglasno.  
 

 Druga točka dnevnog reda Prijedlog izmjena i dopuna Proračuna Općine Murter-Kornati za 2017. 
godinu prihvaćena je JEDNOGLASNO 

 
3. Prijedlog Izmjena Plana razvojnih programa i prijedlog projekcija Proračuna za razdoblje 2017. – 

2019. godine 
 
Venčoslav Skračić: Sad ćemo treću točku dnevnog reda Prijedlog Izmjena Plana razvojnih programa i prijedlog 
projekcija Proračuna za razdoblje 2017. – 2019. godine.  
 
Mirna Donđivić: Ma to je ustvari isto ovo šta san van govorila, mi vezano uz proračun moramo napraviti i plan, 
to su sve, to su sve stavke koje su se minjale u ovom proračunu, tako da je to ustvari, to su iste cifre, samo 
moramo, moramo ih mi posebno razdvojiti plan kapitalne, plan uređenja, imamo tri izmjene, izmjene i dopune 
javnih potreba u zdravstvu, to je radi stipendije, ovo gradnja objekata i uređenja komunalne infrastrukture, to je 
ovo o čemu sam vam sad pričala. Održavanje komunalne infrastrukture, to je sada ono nabava komunalne 
opreme koja neće ići. 
 
Melanija Turčinov Rameša: To sam mislila na one kućice 
 
Mirna Donđivić: Da, e, to se neće. A ova gradnja to je ovo o čemu smo sad pričali, sve promjene koje su nastale, 
to su te brojke koje moraju. 
 
Toni Turčinov: To su dijelovi rebalansa proračuna, ove točke su sve dijelovi rebalansa, proračuna koje smo već 
prošli, a ovo sad samo ponavljamo u programima. 
 
Mirna Donđivić: Da, tako je. To sve mora zakonski odvojiti, isto tako, to je u ovima projekcijama, to je još 
projekcija za 2018. i 2019. godinu sada ja vama, to se ništa nije minjalo po proračunu. Ove izmjene za 2017. su 
uvrštene, a ovo su projekcije koje smo mi planirali za 2018. i 2019., koje bi sada tribalo, ali to uopće nije bitno, 
mi smo to sada tribali  
(nerazumljivo)jer tako. Sad kad bude proračun za 2018. godinu onda ćete viditi kako je to sve vezano 2018. pa će 
biti 2019. i 2020., jer se te dvi projekcije 2018. i 2019. to se ništa nije minjalo, to sve ostaje isto. Samo se minjala 
ova godina 2017. kako se minjala u proračunu. 



Venčoslav Skračić: Ima li ko šta za pitati? Ako nema krećemo dalje sa trećom točkom dnevnog reda  Prijedlog 
Izmjena Plana razvojnih programa i prijedlog projekcija Proračuna za razdoblje 2017. – 2019. godine, stavljam na 
glasanje, ko je za? Konstantiram da je treća točka dnevnog reda usvojena jednoglasno.  
 

 Treća točka dnevnog reda: Prijedlog Izmjena Plana razvojnih programa i prijedlog projekcija Proračuna 
za razdoblje 2017. – 2019. godine prihvaćen je JEDNOGLASNO. 

 
 

4. Prijedlog izmjena Programa gradnje uređaja i objekata komunalne infrastrukture Općine Murter-
Kornati za 2017. godinu 

 
Venčoslav Skračić: Četvrta točka dnevnog reda Prijedlog izmjena Programa gradnje uređaja i objekata komunalne 
infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2017. godinu. Ako nema ko šta za pitati, stavljam na glasanje, ko je za? 
Konstaniram da je četvrta točka dnevnog reda usvojena jednoglasno. 
 

 Četvrta točka dnevnog reda: Prijedlog izmjena Programa gradnje uređaja i objekata komunalne 
infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2017. godinu prihvaćen je  JEDNOGLASNO. 

 
5. Prijedlog izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2017. 

godinu 
 
Venčoslav Skračić: Peta točka dnevnog reda Prijedlog izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture 

Općine Murter-Kornati za 2017. godinu, ko je za? Konstantiram da je peta točka dnevnog reda usvojena 

jednoglasno.  

 

 Peta točka dnevnog reda: Prijedlog izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine 

Murter-Kornati za 2017. godinu  

prihvaćen je JEDNOGLASNO. 

 

6. Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u zdravstvu i socijalnoj skrbi Općine Murter-Kornati u 

2017. godinu 

 

Venčoslav Skračić: Šesta točka dnevnog reda  Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u zdravstvu i socijalnoj 

skrbi Općine Murter-Kornati u 2017. godinu, imali ko kakvih pitanja o šestoj točki dnevnog reda 

 

Mirna Donđivić: To je povečanje stipendija 

 

Venčoslav Skračić: Evo, Mirna razjasni 

 

Mirna Donđivić: Je, već san rekla. 

 

Venčoslav Skračić: Šestu točku dnevnog reda reda  Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u zdravstvu i 

socijalnoj skrbi Općine Murter-Kornati u 2017. godini stavljam na glasanje. Ko je za? Konstantiram da je šesta 

točka usvojena jednoglasno. 

 

 Šesta točka dnevnog reda: Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u zdravstvu i socijalnoj skrbi 

Općine Murter-Kornati u 2017. godini prihvaćen je JEDNOGLASNO. 

 

 

 

 

7. Prijedlog Odluke o porezima Općine Murter-Kornati 

 

Venčoslav Skračić: I sedma točka Prijedlog Odluke o porezima Općine Murter-Kornati 



Toni Turčinov: Evo ovako, ja bi tu ako mogu malo, pa će onda Melanija. Imamo 2013. godine kad je bilo, znači, 

donosile su se odluke u svim općinama kad su se porezi mijenjali, znači mijenjali su se komunalni doprinos, 

komunalna naknada i prirezi, prirez, porez. U našoj općini, mi smo ja mislin jedina općina, koja je, u 300 – 400 

općina ja neznam eli ih 5 ima koje su ostavile prirez, dohod i dohodak, na najnižoj točci koje su (stalne) znači neki 

ga ni nemaju. Ali recimo komunalni doprinos i komunalna naknada su nam jako niske, po ovomu vidimo danas, 

vidimo danas, spomenuto je par puta da su spomenute stipendije, ja mislim da bi povećanjem prireza da bi mogli 

više novca uliti u stipendije, da bi mogli stipendirati više učenika i više studenata, jer vidimo i sami da svake godine 

imamo sve to više zahtjeva, a mislim da  poslodavcima ovih 2 % jer ovdje piše 9, na kraju smo se dogovorno 

dogovorili da opet ne idemo 9, 9 ima Tisno, 10 ima Primošten, dogovorili smo se, ja i Venčo smo malo razgovarali, 

razgovara sam s kim sa moga,  putem e-maila, putem društvenih mreža i telefonski i ovako. Da to stavimo na 8 

da budemo malo ispod Tisnog, da budemo opet poželjniji za otvaranje firmi, a opet da to podignemo da možemo 

napuniti proračun više, jer znamo i sami, kao što smo reklo, puno se radilo, puno se gradilo, i novce triba priliti iz 

svih mogućih, iz svih mogućih izvora. Imamo još tu, mogli bi raspravljati o komunalnoj naknadi, o tomu će morati, 

moramo raspravljati i o najnižoj cijeni odlaganja, za zbrinjavanje otpada. Znači,  Ima tu puno stvari koje mi 

moramo promijeniti i to pod hitno, ali o tome drugi put. Ja mislim da ovaj prirez, to jest 8% da je to jedno korektno 

i fer podizanje, mi ga možemo mijenjati za 3. mjeseca ako vidimo da nije dobro ili ga možemo povećavati ako 

vidimo da je malo. Tu smo da se dogovorimo, da izglasamo, a mislim da nam je dužnost da ovu općinu, kako 

meni, tako i vama, da je što bolje, da punimo taj proračun i da budemo kvalitetniji. Ne kažem da kvalitetu 

stvaramo s time što dižemo prirez, ali ovaj mislim čeka nas izgradnja vrtića, čeka nas kanalizacija. Morati ćemo 

jako puno sredstava stvoriti iz proračuna, većinu dobivamo iz EU fondova, ali kažem opet onih 10 % ćemo morati 

na jednoj i drugoj stavci mi stvoriti. Kažemo, to nije lako uz ovu što još uvijek nemamo sređene vezove i niz drugih 

problema, poput sanacija odlagališta Hripe i te poslovne zone koju moramo stvoriti u dvije godine inače će nas 

izbrisati iz plana. Znači, imamo puno posla i imati ćemo puno izdataka, tako da mislim svakako bi trebali ovo 

podići bar na tih 8%. Eto, evo Melanija, mislim ja sam sve reka, ali eto čisto. 

Melanija Turčinov Rameša: Šta se tiče te odluke, Ivana najbolje zna, ribarstvo ovdi, te obalne 

površine(nerazumljivo) zaljučno sa sutrašnjim zakonom sukladnim lokalnima porezima, znači donijeti odluku o 

općinskim, odnosno gradskim porezima. Pa smo eto tako mi iskoristili ovu sjednicu općinskog vijeća da ubacimo 

još tu točku dnevnog reda, što se tiče same odluke, sve je ostalo ko i do sada, osim što smo išli na povećanje tog 

prireza sa 6 na 8%. Što se tiče ovih drugih točaka porez na potrošnju znači ostaje isti ko i do sada 3%, iza njega 

ide porez na kuće za odmor, on iznosi po metru kvadratnom iznos od 15 kuna, što se tiče njega, on vrijedi do 

nove godine, nakon toga se briše. A od nove godine pa do konca 11.mjeseca još moramo donijeti novu odluku o 

porezu na nekretnine, koja se primjenjuje znači iste od nove godine, a zamijeniti će komunalnu naknadu. Isto 

bimo tako na jesen imamo ovu odluku koja se odnosi na javnu površinu, jer je to isto dio što se nije minja, ja 

mislim čak od 2001. Bila je neka sitna izmjenica 2006. godine tako da nam  je ta visina dosta nako niska. A mislim, 

smatramo da bi se sad sa uređenjem, da bi bilo čisto realno i za očekivati da općina digne i tu stavku, ali bi sva ta 

uvećanja išla od nove godine, ovo bi sad ostalo vako. 

Toni Turčinov: A mislim neka rješenja smo sad izdali i onda sad je problem vraćati ljudima, neki bi platili više za 

štekat, neki manje. Pa neka za ovu godinu ostane ovako kako je. Mislim da se mi, drugo, ostale općine koje imaju 

veće prireze, koje naplaćivaju veću cijenu štekata, to su općine koje su vidno male naprednije od nas, tako da 

smatram na svim podizanjima da samo tako možemo uloviti korak. Ne možemo mi imati najmanji komunalni 

doprinos, najmanju komunalnu naknadu, najmanji prirez i onda se busati i boriti se sa Tisnom i Primoštenom koji 

imaju sve to skoro duplo veće od nas. Znači, oni su napravili prije 4 ili 5 godina, vidi se ta razvojna snaga s kojom 

oni kreću naprid, da bimo bili konkuretniji na tržištu i da bi više radili, automatski moramo imati viša davanja, svi 

mi ko građani. Smatram da jednostavno to uz ovaj napredak uz koji imamo uz mladost, kroz ovo što smo uspili 

napraviti kroz godinu dana, mislim da je ovo realno za očekivati, da ljudi kroz ove projekte koje smo proveli i koje 

ćemo provesti, da neće biti puno bunjenja, ali jednostavno to se mora napraviti. Tu crta se mora podvući i to kad 

se stavi onda se vidi da jednostavno tu kaskamo i da se tu na taj način moramo, moramo se odlučiti na te neke 

stavke koje nisu ni meni, a ni vama, ni građanima malima nisu drage čuti. Moram reći kroz kad imamo ovu 6% 

što je 2014. bilo izglasano niti jedan minimalac. Znači kad imamo ljude zaposlene na minimalac, općina nije 

ubirala nikakva sredstva, jer su oni bili oslobođeni plaćanja, znači sad svako ko vam je u općini prijavljen na 

minimalna davanja od njih ništa nismo uspjeli prikupiti, znači novci se nisu ulivali u blagajnu preko toga prireza. 

Jer recimo imate radnice Konzuma, nisu dobile kunu, većina ljudi znamo svi, prijavljeni su na minimalac, pa daju 



na ruke. Tako da eto s ovim ćemo barem riješiti jedan takav dio. Mislim da je to svakako potrebno, ja bi volio ako 

imate neko mišljenje da ga iznesete, da čujemo, jer ovo je tek početak nazovimo tako reformi koje moramo uvesti 

u općinu da bi bili konkurentniji i da bi našima građanima na jedan način malo uzeli i da bi im dali na više drugi 

način. 

Mile Ježina: Nemoj puno. 

Mirna Donđivić: To je jako mali prihod taj prirez, naročito sada kad se poveća neoporezivi dio. 

Mile Ježina: To ne plaća više od pola ljudi  

Mirna Donđivić: To je toliko, ko ima troje djece na sebi, on ne plaća ni porez. 

Melanija Turčinov Rameša: Nije se minjalo od 2001.godine 

Mirna Donđivić: Poveća se neoporezivi dio, taj porez inače se s tin smanjia. 

Toni Turčinov: Nije samo stvar u ovomu, kažem, dolaziti će nam stavke do nove godine koje ćemo morati isto 

tako dizati dalje. Vi znate kako Murtela funkcionira, kako funkcioniraju komunalne naknade, mislim, to 

jednostavno tako više ne može ići jer ćemo jednostavno zakopati sami sebe u ove 4. godine, a ja to prvi neću 

dozvoliti da se to dogodi dok sam ja na čelu općine.  Jer mislim da mi u Murteru imamo jako dobar standard 

života i da možemo izdvojiti jedan veći dio za općinu i za sredstva komunalne infrakstrukture, u mjestu kulture, 

u mjestu školovanje i stipendija. Mi ćemo se podaviti u svomu smeću, svi znamo da je krivo komunalno što ne 

odveze smeće, nitko ne pita da se to smeće nije diglo, ista stvar je bilo kad se to smeće vozilo na Hripe, ista stvar 

je  naplata kad se vozi u Šibenik. U Šibenik moraš plaćati kamion koji vozi tri puta na dan, plaćaš odlaganje smeća, 

a prihodi su ostali isti. Tako da jednostavno to su stvari kojima moramo jako puno izdvojiti, koje moramo dovesti 

u red. Nećemo sad dok je sezona, ali dajem vam na razmišljanje svima skupa. 

Mile Ježina: Što se tiče komunalnog zbrinjavanja, tu nema dileme. Tu treba prihode i rashode dovesti u neku 

realnu situaciju. 

Toni Turčinov: Zato postoji zakon već, kako bi to trebalo biti, zakon o komunalnom otpadu, samo kojega se mi 

ne pridržavamo, ne mi nego niti jedno komunalno. 

Mile Ježina: Dobro, ali što se tiče troškova normalno da će to morati ići gori. 

Toni Turčinov: Kažem, ja samo upozoravam da budemo svi spremni na to, da moramo krenuti reformama kroz 

naplatu, ako mislimo ostati ovdje živi. 

Melanija Turčinov Rameša: Ja bi dodala evo samo još jedan stavak pro forme, da bude sve regularno, znači, u 

članku br.8, da je taj prirez porezu na dohodak da je prihod našeg proračuna, znači naše općine, to smo ispustili 

slučajno, ista situacija je u članku br.10, znači kod poreza na korištenje javnih površina, trebalo bi ubaciti drugi 

stavak bi se samo definira da je porez na korištenje javnih površina prihod proračun Općine Murter – Kornati, eto 

to je čisto pro forme, to sam primijetila da smo ispustili, pa eto. Ta dva članka, nije ništa bitno. 

Venčoslav Skračić: Ima li još ko šta nadodati, pitati. Znači možemo sedmu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke 

o porezima Općine Murter-Kornati staviti na glasanje. Ko je za? Konstantiram da je sedma točka dnevnog reda 

prihvaćena jednoglasno. 

 Sedma točka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o porezima Općine Murter-Kornati prihvaćen je  

JEDNOGLASNO 

  Sjednica Općinskog vijeća završena je u 21.15 sati 

Zapisničar:        Predsjednik 
Vesan Juran        Venčoslav Skračić 
   


